

Bestyrelsesmøde i Stignæs-Magleby lokalråd, mandag den 12. februar 2024 kl. 19.00 hos Lars

Deltagere: Lars Kjeldgaard, Gitte Toft, Gertrud Pedersen, Iver Grunnet, Henning Petersen, Ida Steinfeldt Andersen

Fraværende: William Mikkelsen

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden

Ja

2. Dialogmøde den 12. marts om stier i Slagelse Kommune

Lars, Gitte og Gertrud deltager. Gitte melder til.

3. Affaldsindsamling den 14. april

Slagelse Kommune afholder affaldsindsamling den 14. april, som lokalrådet plejer at deltage i. Lokalrådet støtter op og planlægger indsamling fra kl. 10-12 med mødested ved forsamlingshuset.

Lars henter skraldet på trailer ved forsamlingshuset.

Ida laver nogle opslag til sociale medier om affaldsindsamlingen.

Ida skriver det ind i nyhedsbrevet.

Henning undersøger, om han har mulighed for at være tovholder på dagen.

Gertrud hører, om der er mulighed for at komme indenfor i forsamlingshuset, så lokalrådet kan byde på en pølse og brød (eller lignende) efter indsamlingen.

4. Spisearrangement i forsamlingshuset

Gertrud har været i kontakt med Rud om et kommende arrangement, som der er stor interesse for.

Hun forhører sig hos forsamlingshuset i forhold til at kombinere spis-sammen-aften med en syng-sammen-aften hurtigst muligt – datoen kunne være fredag den 26. april.

Lokalrådet vil gerne bruge X antal kroner på en spillemand eller lignende. Det melder Gertrud ind til Rud.

5. Besøg på Magleby Skolecenter – 2/4

Besøget er blevet rykket fra den 6. marts til den 2. april klokken 19.00

Der skal annonceres på de sociale medier ligesom virksomhedsbesøget på Borreby i efteråret 2023. **Ida** laver et opslag til Facebook.

Ida skriver det ind i nyhedsbrevet.

6. Arrangement ved Borreby Store Bededag (torsdag) – Henning

Henning har været afventende i forhold til at kontakte Joachim, fordi han mener, at vi skal være mere klare på, hvad lokalrådet kan byde ind med, og hvad vi kan bære af opgaver.

Lokalrådet beslutter at droppe idéen i 2024 men kigger ind i det med henblik på et arrangement i 2025.

Punktet skal på et lokalrådsmøde i løbet af foråret 2024, så lokalrådet kan beslutte, hvad arrangementet skal kunne.

7. Henvendelse fra TV2 ØST og Sjællandske

Gertrud og Lars er blevet interviewet af en journalist fra TV2 ØST i forbindelse med lugtgener på Stignæs.

IWS har modtaget to miljøpåbud, som medierne også skriver om.

Sjællandskes journalist Søren har spurgt, om vi vil udtale os i forbindelse med status på BioFuels biogasanlæg. **Henning** tager kontakt til Torben fra BioFuel for at høre, om der er noget nyt. Samtidig kontakter **Iver** til EON og VH planaktion (konsulentfirma for BioFuel) for at få en status.

Kan vi ikke komme i kontakt med disse, meldes det ud til Sjællandske – får vi kontakt, kan vi give en status i forhold til, hvad aktørerne melder ud.

Derudover har journalist Søren spurgt, om vi ved noget om lugtgenerne på Stignæs. Lokalrådet melder ud, at vi har fået en håndfuld henvendelser omkring lugtgener, men det er Miljøstyrelsen, der har tilsynspligten. **Iver** henviser til Lars og Gertrud, hvis Søren ønsker personlige udtalelser.

Iver tager kontakt til Søren inden den 16. februar og giver en status.

8. Generalforsamling

Lokalrådets generalforsamling skal afholdes inden udgangen af marts.

Datoen bliver den **18. marts 2024 klokken 19.00** – lokalrådsmedlemmerne mødes klokken 18.00 til en gang smørrebrød. **Gitte** sørger for smørrebrød.

Gertrud spørger, om forsamlingshuset er ledigt, og om vi kan leje det på dagen. Derudover hører hun Søren, om han vil være dirigent.

Lars tager kontakt til Hans Møller Skotte for at høre, om han vil komme og fortælle om fuglelivet på Stignæs som et hyggeligt indslag – han bliver også inviteret med til smørrebrød.

Lars tager kontakt til revisor Henrik Paaske for at få revideret regnskabet.

Lokalrådet serverer en øl og en sodavand til alle deltagere.

Generalforsamlingen skal varsles i avisen inden tre uger før dagen – **Iver** sender annonce til Ugeavisen.

Derudover skal det annonceres i nyhedsbrevet – det sørger **Ida** for.

9. Hjemmesiden

Ida har informeret om, at hun ikke har tid til at være ansvarlig for hjemmesiden.

Iver har forsøgt at kontakte til Maria Hillerup med henblik på at få overdraget hjemmesiden. Derudover kontakter han også Marie Klint Martinsen med henblik på at få mere information om, hvordan vi opdaterer hjemmesiden – enten om hun kan lære Iver det, eller om hun er interesseret i at opdatere for lokalrådet.

10. Mailadresserne – hvor mange mangler vi

Lars har lavet lister over, hvor vi mangler mailadresser fra.

Gertrud og Gitte arbejder på at oprette en gruppe med mailadresser, så Gitte kun sender én mail ud.

11. Nyhedsbrev

Generalforsamling

Affaldsindsamling

Spis-spisearrangement

Virksomhedsbesøg på Magleby Skolecenter

Afterskifest på Agersø

Badmintonstævne på Agersø

Forsamlingshusets generalforsamling 6. marts kl. 18.00.

Planlægning af virksomhedsbesøg i Magleby Kirke i løbet af foråret

Eventuel opdatering om biogasanlægget

Eventuelt en opdatering om hjemmeside nyt vedrørende RGS

Ida laver udkast og sender ud til lokalrådet inden 18. februar.

12. Opslagstavlerne

Lars har ordnet opslagstavlerne ved forsamlingshuset og i Magleby ved Florenshus. Dette fortsætter han med.

13. Velkomstfolder

- Borreby Rundt skal rettes til
- Lagunestien skal tilføjes
- Der skal numre på piktogrammerne, der henviser til beskrivelserne på modsatte side (er gjort ved mødet)

Henning sørger for, at folderen bliver opdateret hos Hass Olsen og hører, hvad prisen er for at få dem trykt.

14. Næste møde

Mandag den 25. marts kl. 19.00 hos Iver.

15. Evt.

Gertrud høre Lise Flint Damgaard om dato for virksomhedsbesøg onsdag den 15. maj klokken 18.30.

Iver har fået en henvendelse fra Henrik Paaske i forhold til at tage ud og fortælle om opstarten af lokalrådet. Det bliver formentlig en gang i maj.

Der huserer en kongefasan i Stignæsskoven, som går til angreb på folk, heste og hunde.

Lars vil forhøre sig hos dem, der har jagten, om det er muligt at gøre noget.